
Protokół Nr VI/24 

z Sesji Rady Gminy Lubartów,  

która odbyła się 23 września 2024 r. 

w godzinach: 1215 – 1351 

w Urzędzie Gminy Lubartów (sala nr 8) 

ul. Lubelska 18A 

 

Obecni na sesji: 

 

1. Małgorzata Bartkowicz 

2. Anna Dobrzyńska 

3. Mariusz Goluch 

4. Renata Kapusta 

5. Sylwia Oleszek 

6. Ireneusz Pożak 

7. Teresa Psuj 

8. Sławomir Sugier 

9. Ireneusz Szczuchniak 

10. Artur Szysiak 

11. Joanna Świniarska 

12. Lidia Świniarska 

13. Róża Wojtkowiak-Grodek 

14. Aleksander Woliński 

15. Łukasz Żmuda 

Zaproszeni goście:  

Wójt Gminy Lubartów – Pan Jarosław Budka 

Skarbnik Gminy Lubartów – Pani Anna Jankowska  

Sekretarz Gminy Lubartów Pani Justyna Rycuniak; 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubartowie Panią Jolantę 

Grzyio; 

Dyrektor Samorządowego Zespołu Administracyjnego Szkół w Lubartowie Panią 

Anitę Kusio; 

Dyrektora Zakładu Usług Komunalnych i Mieszkaniowych w Lubartowie z siedzibą w 

Skrobowie-Kolonii Pana Waldemara Kulę; 

Dyrektora Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Wólce Rokickiej Pana Andrzeja 

Kwaśnego; 

 

Listy obecności w załączeniu. 

 

 



PUNKT 1. 

Otwarcie Sesji. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram VI Sesję Rady 

Gminy Lubartów w dniu 23 września 2024 r. o godz. 11:00. Informuję Państwa,  

że sesja jest transmitowana, a administratorem danych jest Gmina Lubartów. Pełna 

treść klauzuli informacyjnej została wywieszona na tablicy ogłoszeń przed salą 

konferencyjną, a także na stronie internetowej Gminy Lubartów. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch powitał zaproszonych i przybyłych 

gości. 

PUNKT 2. 

Stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Na podstawie listy obecności 

stwierdzam, że na sali obrad znajduje się 15. Radnych, co stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

PUNKT 3. 

Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otrzymaliście Państwo 

zawiadomienia z proponowanym porządkiem obrad, do którego dzisiaj wprowadzam 

autopoprawką dwa projekty uchwał.  

W Punkcie 6. Porządku obrad znajdzie się: Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej 

dla Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Wólce Rokickiej na 2024 r.   

Natomiast  

W Punkcie 10. Porządku obrad znajdzie się: Rozpatrzenia projektu i podjęcia 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  

na 2024 rok.  

Zmieniony przeze mnie porządek obrad wyświetla się na tabletach. Czy ktoś  

z Państwa ma uwagi do porządku obrad? Nie widzę uwag. Przejdziemy do 

zatwierdzenia porządku obrad przez głosowanie za pomocą urządzeń do głosowania 

przy jednoczesnym podniesieniu ręki. 

Kto z Państwa Radnych jest za zatwierdzeniem zmienionego przeze mnie 

porządku obrad, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15.Radnych 

 za – 15 



 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że porządek 

obrad dzisiejszej sesji został zatwierdzony.  

PUNKT 4. 

Przyjęcie protokołu z poprzednich sesji Rady Gminy Lubartów. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dzisiaj przyjmujemy dwa 

protokoły z poprzednich Sesji Rady Gminy Lubartów – sesji absolutoryjnej z dnia 28 

czerwca 2024 r. oraz z sesji nadzwyczajnej z dnia 16 sierpnia 2024 r.  Protokoły są 

dostępne w Biurze Obsługi Rady oraz wyłożone dzisiaj do wglądu na sali obrad. 

Państwo Radni mogą się z nim zapoznać również za pośrednictwem tabletów. 

Protokoły będziemy przyjmować w oddzielnych głosowaniach.   

 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do protokołu z IV Sesji rady Gminy 

Lubartów?  

 

Nie widzę, wobec tego przechodzimy do przyjęcia protokołu. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem Protokołu z IV Sesji Rady Gminy 

Lubartów, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że protokół  

z IV Sesji Rady Gminy Lubartów został przyjęty 15. głosami. 

Czy ktoś z Państwa Radnych ma uwagi do protokołu z V Sesji Rady Gminy 

Lubartów?  

 

Nie widzę, wobec tego przechodzimy do przyjęcia protokołu. 

Kto z Państwa Radnych jest za przyjęciem Protokołu z V Sesji Rady Gminy 

Lubartów, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15 Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 



 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że protokół  

z V Sesji Rady Gminy Lubartów został przyjęty 15. głosami. 

PUNKT 5. 

Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę Pana Wójta  

o przedstawienie sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

Punktu 6.  

PUNKT 6. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Gminnego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji w Wólce Rokickiej na 2024 r. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę Panią Skarbnik o 

przedstawienie projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska – Szanowni Państwo, uchwała 

poprzedzająca zmiany w budżecie, a dotycząca ustalenia stawki jednostkowej dotacji 

przedmiotowej dla Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Wólce Rokickiej  

na 2024 r. w związku z wnioskiem dyrektora o zwiększenie kwoty dotacji na 

funkcjonowanie jednostki, stąd też uchwała Rady Gminy, którą prosiłabym  

o przegłosowanie i która zostanie wniesiona na sesji. Wniosek o zwiększenie dotacji 

wpłynął do mnie już po przekazaniu państwu materiałów na dzisiejszą sesję. Dotacja 

dla każdego zakładu budżetowego musi posiadać skalkulowana stawkę tej dotacji.  

W pierwotnej uchwale z 15 grudnia 2023 r. w sprawie ustalenia tej stawki  

i w momencie ustalania budżetu na rok 2024 , uchwała ta została zmieniona w dniu 

28 czerwca 2024 r. Proponuje się nową stawkę, powiększoną o kwotę wnioskowaną 

– 100 000 zł, czyli łączna kwota dotacji dla zakładu budżetowego wyniesie  

800 000 zł na rok 2024. Jest pan Dyrektor, więc jeśli są pytania. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram dyskusję. Czy ktoś 

ma pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii do projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w 

sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Gminnego 



Ośrodka Sportu i Rekreacji w Wólce Rokickiej na 2024 r., proszę o podniesienie 

ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 15. głosami za. 

PUNKT 7. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług 

Komunalnych i Mieszkaniowych w Lubartowie z siedzibą w Skrobowie-Kolonii 

na 2024 r.     

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Proszę Pana Dyrektora 

ZUKiM-u Pana Waldemara Kulę o przedstawienie projektu uchwały. 

Dyrektor ZUKiM Pan Waldemar Kula – Dyrektor ZUKiM Pan Waldemar Kula – 

Pani Skarbnik wspominała o podstawach prawnych. Wnioskuję o zmianę uchwały  

z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji 

przedmiotowych dla Zakładu Usług Komunalnych i Mieszkaniowych w Lubartowie z 

siedzibą w Skrobowie-Kolonii o dotację do utrzymania technicznego dróg w 

wysokości 1 834,93 zł/km/miesiąc. Oczekiwania mieszkańców są bardzo duże, każdy 

chce, żeby drogi gminne były odśnieżone, poprawione. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Otwieram dyskusję. Czy ktoś 

ma pytania do projektu uchwały? Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

Proszę Przewodniczącą Komisji Budżetowej o przedstawienie opinii do projektu 

uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych dla 

Zakładu Usług Komunalnych i Mieszkaniowych w Lubartowie z siedzibą w 

Skrobowie-Kolonii na 2024 r., proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15.Radnych 



 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 15. głosami za.  

PUNKT 8.  

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej. 

PUNKT 9. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Punkt 7. oraz Punkt 8. omówi 

nam Pani Skarbnik Anna Jankowska. 

 

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska – Szanowni Państwo, postaram 

się w skrócie omówić projekty uchwał, bo jesteśmy już po czasie. Dwie uchwały 

dotyczące budżetu roku 2024 – zmiana WPF i zmiana uchwały budżetowej. Zacznę 

od uchwały budżetowej i Załącznika nr 1 i zadań własnych. Zmiana na pierwszej 

stronie jest to zmiana kosmetyczna dotycząca zmiany klasyfikacji budżetowej. Macie 

Państwo 120 000 zł na minusie w Dziale Transport i łączność. Następna zmiana  

w Oświacie i wychowaniu – zwiększenie dochodów własnych w kwocie 32 490 zł 

oraz dotacji z budżetu państwa na zadanie realizowane przez Gminę na podstawie 

porozumień z organami administracji rządowej i dotyczą programu ministerialnego 

„Podróże z klasą” –  na kwotę 70 000 zł. Kolejna zmiana w Gospodarce komunalnej 

– zmniejszenie dochodów własnych o kwotę 300 000 zł związane jest z tym, że 

wydłużamy okres realizacji zakupu wyposażenia technicznego do Zakładu Usług 

Komunalnych i Mieszkaniowych w Lubartowie z siedzibą w Skrobowie-Kolonii. 

Przenosimy też 300 000 zł zwrotu z tytułu podatku VAT na rok 2025. Jeżeli chodzi o 

dochody majątkowe – tu kilka zmian. W Oświacie i wychowaniu – jak państwo wiecie 

przetarg na boiska w Łucce-Kolonii i Brzezinach został rozstrzygnięty, niemniej 

jednak zadanie zostanie wydłużone na rok 2025. Jesteśmy w fazie sprawdzania 

ofert, potem podpisanie umowy i rozpoczęcie prac przez wykonawcę. Płatność na 

pewno będzie w przyszłym roku, stąd też 2 000 000 zł z Polskiego Ładu z roku 

bieżącego przenosimy na rok 2025. Kolejna zmiana dotycząca przetargu również 

dofinansowanego z Funduszu Inwestycji Strategicznych Polski Ład, a dotycząca 

zakupu wyposażenie technicznego dla ZUKiM-u – tam kwota dofinansowania 

wynosiła 3 000 000 zł i również w WPF to zadanie wydłużamy na rok 2025. Płatność 

zapewne też odbędzie się w 2025 r. Jeśli chodzi o zadania zlecone i dochody – tutaj 

kilka kosmetycznych zmian – środki z Funduszu Pomocy w związku z nadaniem 

numeru PESEL obywatelom Ukrainy, środki Funduszu COVID-19 na wypłatę 

świadczeń dla mieszkańców.  



Jeżeli chodzi o wydatki i Załącznik nr 3 i Planowane kwoty dotacji z budżetu 

gminy w roku 2024 – pierwsza zmiana dotyczy zwiększenia dotacji dla instytucji 

kultury – 100 000 zł. To uzupełnienie wniosku na etapie projektowania budżetu. 

Kolejna zmiana dotyczy pozycji nr 3 i uchwały, która była omawiana przed chwilą – 

zwiększenie dotacji dla ZUKiM-u o kwotę 250 000 zł. Kolejna zmian dotyczy dotacji 

dla drugiego zakładu budżetowego – GOSiR-u i zwiększenia o kwotę 100 000 zł 

dotacji do kwoty 800 000 zł na rok 2024. Załącznik nr 4 – zmiany macie Państwo 

wytłuszczone i to pozycje nr 2, 3, 4, 5, 6, 11, 13 i 14 i dotycząc wydatków na zadania 

inwestycyjne. Pozycja nr 2 i 3 to zmiana klasyfikacji budżetowej. Wiersz nr 5 dotyczy 

wniosku wykonawcy tego zadnia – Budowa drogi gminnej nr 103363L na odcinku od 

skrzyżowania z droga powiatową nr 1557L do skrzyżowania z drogą wojewódzką na 

829 w Łucce-Kolonii i wykonawca wystąpił o wydłużenie z przyczyn proceduralnych 

do 3 marca 2025 r. Kolejna zmian dotyczy obecnie realizowanego zadania – Budowy 

dróg gminnych w Skrobowie-Kolonii i Skrobowie i przeniesienia zgodnie ze złożonym 

harmonogramem przez wykonawcę robót PRD – zwiększenia w roku 2024  

i jednocześnie zmniejszenia w roku 2025 o kwotę 554 000 zł. Wiersz nr 11 – budowa 

boisk sportowych przy SP w Łucce-Kolonii i Brzezinach – zdjęcie i przeniesienie na 

rok 2025. Pozycja nr 13 - zdjęcie zadania w związku z brakiem otrzymanego 

dofinansowania na wymianę opraw nieenergooszczędnych na oprawy LED. Wiersz 

nr 14 – również przeniesienie zadania z roku 2024 na rok 2025.  Załącznik nr 5 – 

zestawienie dwóch zakładów budżetowych – ZUKiMu i GOSiR-u. To, jeżeli chodzi 

zmiany w uchwale budżetowej.  

Jeżeli chodzi o zmianę WPF – zmiany, o których powiedziałam, mają 

odzwierciedlenie w prognozie finansowej, bo muszą być spójne z uchwała 

budżetową. Wszystkie zadania przeniesione na rok 2025, są ujęte w WPF. 

Dodatkowo, w związku ze złożeniem wniosku przez Referat Gospodarowania 

Nieruchomościami, o ujęcie w budżecie Gminy z terminem realizacji na rok 2025, 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszarów 

określonych uchwałą z dnia 22 marca 2024 r., dotyczących terenów przy  

ul. Krańcowej. Koszt wyceniony został na 18 450 zł z terminem realizacji na rok 

2025. Pom przegłosowaniu będzie delegacja dla Pana Wójta, żeby podpisać umowę. 

W Załączniku nr 2 pojawia się nowe zadanie – Opracowanie dokumentacji 

technicznej na budowę ścieżki rowerowej i chodnika w miejscowości Lisów  

i Brzeziny w kwocie 155 000 zł na rok 2025. Związane jest to z możliwością 

aplikowania w przyszłości w ramach Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych  

o środki. Podstaw jest wykonana dokumentacja. To wszystko. Jeśli są pytania, to 

poproszę.                                

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję Pani Skarbnik. 

Otwieram dyskusję dotyczącą tych dwóch omawianych punktów. Czy są pytania? 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Aleksander Woliński – Panie 

Przewodniczący, Szanowna Rado, w związku z tymi środkami przeznaczonymi – 

3 000 000 zł z ZIT-ów, pragnę złożyć wniosek formalny o zaprojektowanie ciągu 

pieszo-rowerowego w Nowodworze-Piaski przy drodze nr 103353 L, działka nr 252. 



Uważam, że z tych środków to ta droga najbardziej wymaga wykonania chodnika, 

droga przez miejscowość, 2-kilometowa, gęsto zabudowana. Proszę radnych  

o przychylenie się do tego. Dziękuję.        

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy ktoś ma jeszcze jakieś 

pytania? 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Łukasz Żmuda – Panie Przewodniczący, 

Szanowna Rado, jak najbardziej podpisuje się pod tym, co powiedział Pan Radny 

Woliński jako sąsiad z Annoboru. Jak najbardziej jestem za przedłużeniem takiego 

ciągu pieszo-rowerowego. 

Radna Pani Joanna Świniarska – Odniosę się do wniosku o budowę chodnika  

i ciągu pieszo-rowerowego w miejscowości Lisów – tutaj na względzie mamy bardzo 

duże bezpieczeństwo dzieci i osób poruszających się między tymi miejscowościami 

Lisów-Brzeziny. Zwracam się z apelem o przychylenie się do wniosku o budowę 

chodnika na trasie Brzeziny-Lisów.    

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Aleksander Woliński – Apeluję  

o spotkanie robocze, żebyśmy mogli się spotkać i ustalić, który chodnik jest bardziej 

potrzebny. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Szanowni Państwo, nie mamy czasu 

na spotkanie robocze, ponieważ do końca marca 2025 r. wniosek musi być złożony. 

Pan Aleksander Woliński złożył wniosek formalny i powinien ten wniosek zostać 

przegłosowany. 

Skarbnik Gminy Lubartów Pani Anna Jankowska – Pan Radny Woliński 

wnioskuje o zmianę w Załączniku nr 2 WPF i zamianę opracowania dokumentacji 

technicznej budowy ścieżki rowerowej i chodnika w miejscowości Lisów-Brzeziny na 

opracowanie dokumentacji technicznej bądź aktualizacji budowy ścieżki rowerowej i 

chodnika w miejscowości Nowodwór-Piaski. Jeżeli Państwo są za tą zmianą, głosują 

za, jeżeli przeciw tej zmianie lub wstrzymuje się Państwo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Przejdźmy do głosowania za 

pomocą podniesienia ręki. 

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych 

 za – 4 

 przeciw – 5 

 wstrzymujących się – 6 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję bardzo. Za 

wnioskiem głosowało 4 radnych, przeciw było 5, wstrzymało się 6. Wniosek przepadł. 

Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. Oba projekty uchwał były omawiane 

na Komisji Budżetowej dzisiaj przed sesją. Proszę Przewodniczącą Komisji 

Budżetowej o przedstawienie opinii do projektu uchwały w sprawie zmiany 



wieloletniej prognozy finansowej oraz w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 

2024.  

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Rozwoju Pani Anna Dobrzyńska – Komisja  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany 

wieloletniej prognozy finansowej, proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie 

przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych 

 za – 14 

 przeciw – 1 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 14. głosami za, przy jednym głosie sprzeciw 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 

2024.  

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024., proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15. Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. W głosowania 

udział wzięło 15. Radnych, wszyscy byli za. Stwierdzam, że uchwała została podjęta 

15. głosami za. Przechodzimy do Punktu 9. 

 

 

 

 

 

 



PUNKT 10. 

Rozpatrzenie projektu i podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok.    

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – W tym punkcie oddaje głos 

Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Lubartowie Pani Jolancie 

Gryzio, która omówi projekt uchwały. 

Kierownik GOPS w Lubartowie Pani Jolanta Gryzio omówiła uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok zgodnie z 

załącznikiem do protokołu.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję Pani Kierownik. 

Otwieram dyskusję. Czy są pytania? Jeśli nie ma więcej pytań, zamykam dyskusję. 

Projekt uchwały omawiany był dzisiaj na Komisji Kultury, Oświaty i Spraw 

Społecznych. Proszę Panią Przewodniczącą tej komisji – Panią Renatę Kapustę o 

przedstawienie opinii do projektu uchwały.  

Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty i Spraw Społecznych Pani Renata 

Kapusta – Komisja Oświaty na posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję. Przechodzimy do 

głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok.     

Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 2024 rok., 

proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku. 

/Przeprowadzone zostało głosowanie jawne za pomocą urządzeń do głosowania/. 

W głosowaniu udział wzięło 15.Radnych 

 za – 15 

 przeciw – 0 

 wstrzymujących się – 0 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Stwierdzam, że uchwała 

została podjęta 15. głosami za. Przechodzimy do Punktu 11. 

 

 



PUNKT 11. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Lubartów  w roku 

szkolnym  2023/2024. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Poprosimy o przedstawienie 

Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Lubartów  w roku szkolnym  

2023/2024 Panią Dyrektor SZASz Panią Anitę Kusio.  

Dyrektor SZASz Pani Anita Kusio przedstawiła Informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych Gminy Lubartów  w roku szkolnym  2023/2024. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Dziękuję Pani Dyrektor. 

Otwieram dyskusję w tym punkcie. Czy są pytania do Pani Dyrektor odnośnie 

Informacji? Jeśli nie ma pytań, przechodzimy do kolejnego punktu. 

PUNKT 12. 

Wolne wnioski i zapytania.   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Czy ktoś z Państwa Radnych 

zgłasza wolne wnioski lub zapytania?    

Radny Pan Sławomir Sugier – Panie Wójcie, Szanowni Radni, mam takie pytanie, 

ponieważ Pan w sprawozdaniu międzysesyjnym powiedział, że wykonuje się 

modernizacja i rozbudowa sieci kanalizacyjnej w Skrobowie-Kolonii. Mam pytanie – 

czy można sprecyzować, na jakim teraz etapie jest ta rozbudowa i co się dzieje 

ogólnie? Na pewno ma Pan kontakt z wykonawcą, który gwarantuje, że do końca 

przyszłego roku zostanie ta sieć zmodernizowana i odbudowana oczyszczalnia, bo 

obawiam się, że może to być zaprzepaszczone i 15 000 000 zł może ulec degradacji. 

Natomiast jeśli chodzi o pytanie drugie – jest plan na budowę drogi w Skrobowie-

Kolonii i kiedy zostanie ogłoszony przetarg, bo jak wiemy, samo ogłoszenie przetargu 

to nie jest realizacja umowy, a do podpisania umowy może dojść wiele pytań na 

temat tego przetargu, bo jest on na duże pieniądze. Kiedy mniej więcej będzie 

ogłoszony ten przetarg, bo z tego, co wynika z wniosku i umowy podpisanej z 

Urzędem Wojewódzkim, to musi być w tym roku rozpoczęta ta inwestycja i też boję 

się o to, żeby nie została zaprzepaszczona ta inwestycja. I jeszcze jedno – czy 

można się dowiedzieć, kto wygrał przetarg na budowę boisk w Łucce i w Brzezinach? 

Trzeba zwrócić uwagę na realizujących takie zadania, bo już mieliśmy doświadczenie  

w Gminie Lubartów z jednym z wykonawców boiska w Łucce, które do dzisiaj jest 

niedokończone i do dzisiaj dzieci nie biorą tam udziału w jakichkolwiek rozgrywkach. 

Jeśli Pan Wójt mógłby, to był bym bardzo wdzięczny. 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Bardzo proszę, Panie 

Wójcie. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Szanowni Państwo, Szanowny 

Panie Radny, co do oczyszczalni, bo chodzi o oczyszczalnię, nie o sieć 

kanalizacyjną, bo Pan wspomniał – projektem i wykonawstwem zajmuje się firma 

AQUA S.A. i zapytał Pan, czy mam gwarancję, że ona to wykona. No jak mogę mieć 

gwarancję? Umowa jest podpisana, liczymy na to, że do końca listopada przyszłego 

roku umowa zostanie podpisana i zostanie zrealizowana. Pilnujemy tej sprawy, 



mieliśmy w ubiegłym tygodniu spotkanie z inwestycjami i z Panem Dyrektorem Kulą. 

Rozmawiamy i zobaczymy. Boi się Pan, że zostanie to zaprzepaszczone, ja liczę na 

to, że nie, natomiast nie wiem, co nam przyniesie przyszłość. Co do przetargu, bo 

wspomniał Pan o przetargu na drogę, gdzie została podpisana umowa z Wojewodą 

na drogę – też pilnujemy tego. Z czego wynikają Pana obawy? W jakiś sposób 

opóźniamy te prace? Są przygotowywane przetargi na tę inwestycję. A odnośnie 

boisk w Brzezinach i Łucce – postępowanie przetargowe zostało rozstrzygnięte, 

natomiast teraz trwa weryfikacja potencjalnych wykonawców pod różnymi względami. 

Sprawdzamy m.in., czy prowadzili w przeszłości takie prace, czy to nie są jacyś 

„świeżacy”. Weryfikujemy to. Jeszcze nie ma wygranego, jest najtańszy wykonawca, 

ale to nie jest nikt z naszego regionu, jest z Radomia i z tego, co wiem, już takie 

inwestycje wykonywał, czyli budował boiska o sztucznej powierzchni. Było 7 ofert,  

3 mieszczą się w przedziale finansowym w budżecie.  

 Szanowni Państwo, mam jeszcze krótką informację, ponieważ dostałem pismo 

od Pana Starosty, który zwraca się do Gminy Lubartów o wsparcie finansowe  

w kwocie 166 500 zł. Przeznaczone ma to być na wykonanie dokumentacji 

projektowej do zadania pod nazwą „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1545 na odcinku 

od projektowanego węzła drogi krajowej DK19 do ul. Lubelskiej w Lubartowie. Całość 

tego zadania opiewa na kwotę 900 000 zł. Zwrócili się z prośbą, dlatego, że część tej 

drogi przebiega przez Gminę Lubartów. Ja nie podejmuję takiej decyzji. Pan Starosta 

dziś w rozmowie telefonicznej zapytał od szybką odpowiedź, czy będziemy wspierać 

tę inwestycję, czy nie. Przekazuję Państwu głos, odnieście się, czy chcemy wchodzić 

w taką inwestycję, czy nie. 

Radny Pan Sławomir Sugier – Jeszcze mam takie pytanie, bo Pan Starosta zwraca 

się do nas o dofinansowanie, bo wiadomo, że pewne inwestycje mamy wspólne.  

A mnie bardzo by zależało, żeby Pan Wójt mógł zaprosić oficjalnie Pana Starostę 

tutaj, bo jesteśmy radnymi Gminy Lubartów, ale przez nasze miejscowości przebiega 

bardzo dużo infrastruktury powiatowej – dróg powiatowych, chodników itp. Kiedyś, 

kiedy byłem sołtysem, w zwyczaju było, że przed etapem budżetowania na przyszły 

rok, był zapraszany Pan Starosta na komisje, na sesje i wtedy radni zadawali mu 

pytania, czy możemy liczyć na jakąkolwiek współpracę. Jeśli Pan Starosta wyrazi 

zgodę na taką współpracę z Gminą, więc uważam, że my jako Gmina powinniśmy się 

umieć z nimi, z budżetem wspierać. Bardzo proszę Pana Wójta o próbę kontaktu  

z Panem Starostą. Dziękuję. 

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Dziękuję. Oczywiście znam Pana 

Starostę i przekażę takie zaproszenie na sesję i myślę, że nie będzie miała 

przeszkód, żeby nas w przyszłości dalszej lub bliższej odwiedzić. Rozmawiałem 

dzisiaj rano ze Starostą i wynika ta inwestycja z jakiegoś programu i być może 

pieniądze dostaną nagle. Rozmawiałem też z Panią Skarbnik i zależy, czy te 

pieniądze mamy. Chodzi o samą wolę.       

Radna Pani Lidia Świniarska – Bo dzisiaj nieformalnie byli mieszkańcy od strony 

Lubartowa, czyli sam początek Szczekarkowa, gdzie jest droga łącząca Szczekarków 

i Lubartów. Z Miasta jest prośba o dołożenie pieniędzy z Gminy. To są bardzo 



podobne pieniądze, o których mówi Starosta, także też proszę o odpowiedź w tym 

kierunku.   

Wójt Gminy Lubartów Pan Jarosław Budka – Rzeczywiście, byli tu mieszkańcy 

Szczekarkowa i Lubartowa. Formalnie jest to droga miejska i nie mogłem sam 

zadecydować o tym, że ją robimy. Powiedziano mi, że wpłynie pismo z Miasta. jeśli 

ono wpłynie, odniesiemy się do niego.    

Radni Gminy Lubartów poprzez aklamację wyrazili zgodę na udzielenie pomocy 

finansowej dla Starostwa Powiatowego w Lubartowie i Urzędu Miasta Lubartów.  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Jeśli nie ma pytań/wolnych 

wniosków, przechodzimy do ostatniego punktu obrad dzisiejszej sesji. 

PUNKT 13. 

Zamknięcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mariusz Goluch – Wobec wyczerpania  

porządku obrad dzisiejszej sesji, zamykam VI Sesję Rady Gminy Lubartów  

w dniu 23 września 2024 r. Dziękuję Państwu za obecność.   

 

Na tym protokół zakończono.  

 

Protokolant: 

/-/ Sylwia Wodzińska 

Przewodniczący Rady Gminy 

 


